
Protokół z posiedzenia nr 35 Komisji Edukacji Rady Dzielnicy VIII z dnia 21.02.2022 r. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały przygotowanego przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki  na rok 2022 – druk nr 380. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad.1.  Stwierdzono kworum na posiedzeniu i rozpoczęto obrady. 

Ad 2.  Przyjęto jednogłośnie proponowany porządek obrad. 

Ad. 3.  Zaopiniowano pozytywnie projekt uchwały Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Rady Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2022                       

– druk 380 - wyniki głosowania: 5 za, jednogłośnie. 

Ad. 4. Rozpatrzono pisma przychodzące:  

- pismo nr 171 z dnia 18.02.2022 r. od dyrektora SP 53 w sprawie złego stanu drogi prowadzącej 

budynku przy ul. Kobierzyńskiej 174 a, gdzie szkoła wynajmuje dodatkowe pomieszczenia dla kl. I-III. 

Proponuje się sprawę przekazać również do Komisji Infrastruktury. Konieczny jest również kontakt                   

z inspektorem ZDMK, który obsługuje Dzielnicę. 

- pismo nr 50 z MCOO – informacja dotycząca kosztów realizacji niektórych zadań remontowych                         

w szkołach i przedszkolach  Dzielnicy VIII w roku 2022. W związku z niedoszacowaniem zadań  poleca 

się do sprawy powrócić w momencie rozdzielania dodatkowych środków przyznanych na ten rok. 

- pisma nr 107 z SP 62, nr 117 z ZSŁ oraz nr 131 z ZSP nr 7 – prośby o dodatkowe środki na zadania 

remontowe. Proponuje się ponownie rozpatrzyć na następnej Komisji oraz wziąć pod uwagę przy 

rozdziale dodatkowych środków dla Dzielnicy.  

- rozpatrzono pisma przychodzące: nr 187, 168, 136, 116, 112, 165, 59, 68, 53, 79, 81 oraz kopie  

protokołów z przeglądów placówek pod kątem remontowym: 121, 148, 144, 145, 146, 137, 139, 140, 

147. 

Ad 5 i 6. Wobec braku innych spraw posiedzenie zostało zakończone. 
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